
VRAGEN PVDA
Onderwerp: Vragenuur Forum Samenleving

Actuele zaken:

De PvdA wil graag enkele vragen stellen over het besluit van de organisatie van de Avondvierdaagse 
om met directe ingang haar activiteiten te stoppen. Voor de PvdA staat de voortgang van dit 
evenement in onze gemeente niet ter discussie. Hoe ziet de gemeente dit? Hoe pakt de gemeente 
haar rol, regie? (dit in aansluiting op de schriftelijke vragen van RB)

RA 20 003 Jaarlijkse ledententoonstelling Amateurspalet 
De PvdA wil graag weten waarom Museum Rijswijk het besluit heeft genomen om te stoppen met de 
ledententoonstelling, die daar vele jaren is gehouden.
Hoe denkt de wethouder over de oplossing die Amateurspalet aandraagt voor de tentoonstelling dit 
jaar?
Hoe ziet de wethouder de toekomst van ledententoonstellingen van Amateurspalet?

Namens de PvdA
Wil van Nunen


